
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 12. november 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 182
Er der i forbindelse med sygehusbyggerierne under Kvalitetsfondsmidlerne ta-
get initiativ til en tilbundsgående undersøgelse af problemets størrelse og om-
fang som grundlag for de videre forhandlinger mellem ministeren og Danske
Regioner, så det reelt kan undgås, at de 16 sygehuse allerede inden datoen
for færdiggørelsen har for lille en kapacitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Jonas
Dahl (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karen J. Klint
formand
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